
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr L/2022 

L Sesja w dniu 28 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – mecenas. 

5. Pani Anna Strzelecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady L Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 11 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 30 



listopada 2022 r. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 30 

listopada 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza od 01.12.2022 r. do 28.12.2022 r. 

Poinformowała o wystąpieniu ptasiej grypy w powiecie elbląskim, dystrybucji węgla oraz 

omówiła temat pozyskania środków zewnętrznych na remont kościoła w Młynarach bez 

udziału środków z budżetu gminy.  

 

Pan Andrzej Florczyk poprosił o informację na temat procesu modernizacji oczyszczalni 

ścieków. 

 

Pani Burmistrz omówiła temat modernizacji oczyszczalni ścieków. Powiedziała o złożonym 

wniosku do instytucji zarządzającej o przedłużenie terminu realizacji zadania oraz o terminie 

zakończenia projektu.  

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli interpelacji i pytań. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 

rok: 

a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2039, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2039. 

 

b) odczytanie projektu Budżetu na 2023 r, 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Budżetu na 2023. 

 

c) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych (opinii Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 

projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, opinii Komisji Rewizyjnej do 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na 2023 rok, opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok), 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji odczytała opinię do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2023-2039 oraz do projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o opinię do 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała opinię do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2039 oraz do projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji o opinię do uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał opinię do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2039 oraz do projektu budżetu Miasta i 

Gminy Młynary na 2023 rok. 

d) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oraz 

Przewodniczących Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury odczytała 

opinię połączonych komisji do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2039 

oraz do projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok 

 

e) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Pani Skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

f) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2023-2039 oraz projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Młynary na 2023 rok, 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 



Radni nie mieli uwag. 

 

g) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2023-2039 rok, 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2023-2039 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

h) uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Pani Burmistrz i Pani Skarbnik za sporządzenie 

budżetu na 2023 r. oraz uchwalenie go przez Radę Miejską. Życzył 100% wykonania budżetu 

oraz terminowej realizacji inwestycji. 

Pani Burmistrz podziękowała Radnym za zaufanie, docenienie poziomu dofinansowania do 

inwestycji oraz za dobrą współpracę. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie:  

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła uchwały. 



Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał jednocześnie. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekty obu uchwał zostały zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

c) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Błudowie 

Przewodniczący Rady miejskiej poinformował, że jest to uchwała, która powraca. Dyskusja 

na temat likwidacji szkoły w Błudowie odbyła się podczas posiedzenia Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oraz podczas opiniowania projektu Budżetu na 

2023 r. Przedstawił strukturę demograficzną w szkole. Odniósł się do zmiany studium.  

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy Pani Burmistrz przeprowadziła rozmowę z 

mieszkańcami Błudowa. 

Pani Burmistrz powiedziała, że spotkanie odbyło się i z rodzicami, i nauczycielami. 

Przeprowadzane był symulacje dotyczące przejęcia szkoły w Błudowie przez szkołę w 



Młynarach. Nie było sprzeciwu ze strony rodziców i nauczycieli. Pani Burmistrz powiedziała, 

że przysięgała stać na straży finansów tej gminy. Nie było żadnego ekonomicznego 

uzasadnienia, aby szkołę tę utrzymywać.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał jak będzie wyglądało zagospodarowanie budynku szkoły w 

Błudowie. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie pozwoli, aby obiekt ten niszczał. Zostaną 

przeprowadzone konsultacje społeczne na temat możliwości zagospodarowania budynku.  

Pan Tadeusz Wandrowski upewnił się, że nauczyciele ze szkoły w Błudowie znajdą 

zatrudnienie. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że deklaruje, że wszyscy pracownicy szkoły zostaną przejęci 

przez Szkołę Podstawową w Młynarach. 

Pani Anna Strzelecka powiedziała, że przy takich decyzjach liczą się argumenty, a nie 

indywidualne sugestie. Powiedziała, że ma nadzieję, że obietnice dotyczące wszystkich 

pracowników i ich zatrudnienia zostaną dotrzymane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Błudowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 



Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy chodzi o dowóz naszych mieszkańców PKS-em. Czy 

jest to opłacalne i czy ktoś prowadzi taką statystykę. 

Pani Burmistrz powiedziała, że statystyka jest prowadzona. Realizowane są tyko te linie, 

które dowożą uczniów do szkół średnich. Niepotrzebne linie nie są utrzymywane.  

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał, których linii dotyczy uchwała. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

f) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

O godz. 16:25 wyszła Pani Regina Chabros-Dusza. 

 

g) planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o otwarcie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2023 r. i poinformował, że polan kontroli uległ zmianie. Poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że projekt uchwały zostały zaopiniowany 

pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Agnieszka 

Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Regina Chabros-Dusza 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 



O godz. 16:26 weszła Pani Regina Chabros-Dusza. 

 

h) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2023 rok, 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy na stałe można wprowadzić do planu pracy Rady 

spotkania organizacyjne z Panią Burmistrz. Czy Komisja budżetowa może odbyć się 

wcześniej niż bezpośrednio przed sesją, żeby było więcej czasu na dyskusję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że spotkania z Panią Burmistrz nie mają formy 

uchwały i pozostaną w formie takiej, w jakiej są.  Na temat terminu posiedzenia Komisji 

Budżetowej można pomyśleć przed kolejną Sesją Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekty uchwał został zaopiniowany pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

10. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, jaki czas potrwa dystrybucja węgla. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zgodnie z ustawą sprzedaż węgla będzie trwała do końca 

kwietnia. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, jak będzie wyglądał transport dzieci po zajęciach 

lekcyjnych w związku z likwidacją szkoły w Błudowie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że czas dojazdu do szkoły w Młynarach skróci się dla niektórych 

dzieci. Plan dowozu będzie optymalnie dostosowany. 



Pan Andrzej Florczyk zwrócił się do Pni Dyrektor Szkoły w Błudowie z pytaniem ilu 

uczniów z Błudowa uczęszcza do szkoły w Błudowie, bo część dzieci dojeżdża. 

Pani Dyrektor powiedziała, że większość dzieci jest dowożone z okręgu Błudowa: 

Włóczyska, Rucianka, Nowe Monasterzysko, Płonne, Kurowo Braniewskie. Z samej wioski 

jest ok. 10 uczniów. 

Pan Tadeusz Wandrowski stwierdził, że wynika z tego, że dowożenie uczniów do szkół nie 

jest problemem i zapytał, czy likwidacja szkoły będzie oszczędnością. 

Pani Burmistrz powiedziała, że likwidacja szkoły jest ekonomicznie uzasadniona. 

Pani Burmistrz złożyła życzenia Noworoczne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył życzenia Noworoczne. 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady L Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Młynarach 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


